


CLASSIC DRIVER

1991 Ferrari 348 - TS

TS

Lot sold	USD 65 464 - 72 738 EUR 54 000 - 60 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1991	Interior colour	Black
Mileage	65 000 km / 40 390 mi	Condition	Original condition
Gearbox	Manual	Location	
Chassis number	ZFFKA36B00009049	Fuel type	Petrol
Number of seats	2	Exterior colour	Red
Number of doors	2	Car type	Targa
Performance	300 PS / 221 kW / 296 BHP		
Drivetrain	2wd		
Lot number	25		

Description

Cette 348 Targa du 25 juillet 1991 affiche environ 65 000 km au compteur et présente un très bon état apparent des éléments de carrosserie avec une bonne planéité. La peinture est en très bon état général avec un brillant uniforme et on ne décèle pas de corrosion apparente. La sellerie est en très bon état général. Le moteur démarre sans difficulté avec une montée en régime régulière et un ralenti stable. La courroie de distribution est neuve. La boîte offre des passages de rapports sans difficulté. Les éléments visibles des trains roulants offrent un bon état apparent. La voiture est dotée d'un coupe-circuit, de glaces gravées et d'une radio Alpine 4x50 W CDE-125BT. La climatisation est non fonctionnelle. Vendue avec son carnet d'entretien.

This 348 TS was registered on 25 July 1991. The odometer shows about 65,000 km. and the car has very good condition. The paint is generally very good with a uni form gloss and no apparent corrosion. The upholstery is in very good condition. The engine starts without difficulty with a steady rise and a stable idle. The timing belt is new. The gearbox is smooth. The running gear elements are in good condition apparently. The car is fitted with a battery cut-off switch, anti-the ft marked windows and an Alpine 4x50 W radio CDE125BT . The air conditioning is not functional. Sold with his maintenance book.

LECLERE Auction House

LECLERE

MAISON DE VENTES

Title Mr

First name Maxime

Last name Lépissier

21, rue Drouot

75009Paris

France

Phone +33-0617698446

Mobile phone +33-0617698446

<http://www.leclere-motorcars.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/348/1991/651022>

© Classic Driver. All rights reserved.